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Geachte leden van het college, 
 
Afgelopen donderdag 17 april konden we in het Eindhovens Dagblad een verontrustend bericht lezen over 
de cultuurpodium in de regio. Met name over de positie van het Annatheater, dat al 17 jaar ongesubsidieerd 
bestaat en behoort tot d professionele culturele voorzieningen in Helmond, maken wij ons zorgen. 
 
In de Raadsinformatiebrief nummer 37, wordt al ingegaan op de gevolgen voor het culturele veld. In deze 
raadsinformatiebrief wordt melding gemaakt dat noodmaatregelen absoluut essentieel zijn. Er worden al een 
aantal maatregelen duidelijk gecommuniceerd waarvan wij verwachten dat die zeker gaan helpen. Zoals het 
terugbetalen van leges en het niet terugvorderen van evenementensubsidie voor kosten die al gemaakt zijn. 
Wij vinden dat als CDA goede maatregelen.  
  
Wij hebben aanvullend een paar vragen over het culturele veld. 
 
1. Kan het college aangeven of zij voornemens is om voor het Annatheater een noodmaatregel te nemen?  
2. En zo ja, kan het college aangeven waaraan wordt gedacht?  
3. En zijn er andere podia of instellingen die ook vragen om een noodmaatregel en zo ja, kan het college  

aangeven welke podia of instellingen dit zijn en aan welke maatregelen voor deze podia of instellingen 
wordt gedacht? 

4. Verwacht het college deze noodmaatregelen te kunnen dekken met mogelijke restanten van de 
evenementensubsidie van 2020? 

 
In afwachting van uw reactie. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de CDA Fractie, 
 
Dèsirèe Meulenbroek, raadslid 
Ron Peters, fractiesecretaris 
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Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 
Wij zijn ons ervan bewust dat de financiële impact van de coronacrisis op de culturele sector immens is.  
De problemen bij het Annatheater zijn bekend. Uiteraard is er vanuit de portefeuille cultuur regelmatig 
contact met het Annatheater. We bespreken hierbij onderwerpen als subsidiemogelijkheden voor specifieke 
projecten en bestaande steunmaatregelen waar het Annatheater mogelijk voor in aanmerking kan komen.  
 
Echter, niet alleen het Annatheater, maar ook diverse andere (culturele) organisaties, instellingen en 
ondernemers hebben hiermee te maken. We zijn gestart met een gemeente-brede inventarisatie naar de 
omvang van de economische gevolgen die de coronacrisis heeft. Op grond hiervan maken we een integrale 
afweging over eventuele aanvullende steun/herstelmaatregelen.  
 
Die brede afweging heeft ook betrekking op eventuele resterende middelen die vanuit verschillende 
begrotingsposten hiervoor kunnen worden ingezet. Als onderdeel hiervan onderzoeken we vanzelfsprekend 
óók welke evenementenmiddelen er met het oog hierop vrijgespeeld kunnen worden.  
 
Tevens zijn wij alert op kansen die mogelijk op enig moment geboden worden vanuit bijvoorbeeld de 
Provincie of het Rijk. We onderzoeken dan of er Helmondse organisaties en instellingen zijn, die hiervoor in 
aanmerking kunnen komen of -daar waar aan de orde- attenderen we hen op deze kansen.  
 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
Mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel  H.J. de Ruiter 
burgemeester      secretaris 
 


